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Ha allen,

Ik heb de lijsten van IMM en IMS bij elkaar gevoegd in 1 document. Willen we de specificatie van de AIO’s nog

verder uitsplitsen?
Hieronder de mail die ik aan[ESEwil sturen, zij wil voor 16.00 onze input hebben.

Bij geen tegengeluid stuur ik het door (na doorvoeren track changes).

Seor |

Bij deze de lijst van niet-kritische processen op het lab die we op korte termijn bij IIV weer zouden willen opstarten.

Ik begrijp best dat de DR erg voorzichtig is ten tijde van de lockdown, maar ik blijf het lastig vinden dat de uitvraag

op deze manier nodig is, heeft weer veel kostbare tijd gekost.
Daarnaast vraag ik me af hoe de DR deze lijst gaat beoordelen, in mijn ogen kunnen we in de centra prima zelf de

afweging maken. We zijn nu voor onszelf strenger dan de landelijke maatregelen voorschrijven (werk zoveel

mogelijk thuis), sommige werkzaamheden kunnen gewoonweg niet vanuit huis. Een bakker en een

supermarktmedewerker moeten ook gewoon naar hun werk. Dat geldt voor een analist toch ook?

Een deel van de analisten en al onze AIQ’s zitten nu werkeloos thuis, omdat hun papierwerk is opgedroogd.
Toestaan dat zij naar het lab gaan, betekent niet dat al deze mensen fulltime op het RIVM aanwezig zullen zijn.
Vaak kan iemand met 1 dag experimenteel werk weer een paar dagen vooruit vanuit huis. Is prima te spreiden.

Ik zou er (weer) voor willen pleiten om de afweging wie wel en niet naar het lab mag, door het centrumhoofd te

laten maken i.p.v. steeds weer een nieuwe lijst te moeten invullen. Uiteraard met inachtneming van de

maatregelen, zoals we de hele tijd al doen. We werken al met een maximale bezetting op de labs (m.b.v. een

intekenlijst), 1,5m maatregelen op het lab en uitwerken/analyseren doe je thuis. Alle projectleiders, MT en

ondersteuning bij IIV werken volledig thuis.

Ik weet dat het niet jouw idee was om het op deze manier aan te pakken, maar ik zou je willen vragen nogmaals bij
de DR/COC aan te kaarten hoe wij er bij IIV over denken. Kan me zo voorstellen dat we hier niet alleen in staan.


